
1 / 18

ZÁPIS ze schůze rady č. 25/2022
Město Hrušovany nad Jevišovkou

datum: 14. 12. 2022, čas: 12:30 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:

Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří
Strnad

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)
Hosté:
Zapisovatel/ka:

Přítomno je 5 členů a rada je usnášeníschopná.

Jednání zahájeno 14.12.2022 v 12:50:25

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo
1)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:50:34

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí

Předsedající:

Bod byl přijat bez hlasování.

Diskuze zahájena v 12:50:34

Projednávání bodu bylo ukončeno v 12:52:00

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:52:07

Program jednání
1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Návrh na změnu ceníku SC
4. Záměr prodeje / zřízení věcného břemene - služebnosti pro pozemek p.č. 4346/14
5. Záměr prodeje části pozemku p.č. 6500/6 a části p.č. 96/1
6. Smlouva o prodeji a nákupu dřeva
7. Odpis pohledávky
8. Žádost o vykácení stromu u hrobu
9. Vodovody a kanalizace - cena vodného a stočného na rok 2023
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Diskuze zahájena v 12:52:07

V 12:52:48 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

Rada schvaluje návrh programu jednání s těmito změnami:
- doplňuje se bod č. 10 - Veřejná zakázka – Obnova soustavy veřejného osvětlení_ město
Hrušovany nad Jevišovkou
- doplňuje se bod č. 11 - Nabídka Munipolis (dříve Mobilní rozhlas)
- doplňuje se bod č. 12 - Nabídka úpravy webových stránek bazénu
- doplňuje se bod č. 13 - Dodatek č.6 ke SoD na akci ,,Lokalita výstavby RD – Severní II.,
Hrušovany nad Jevišovkou“
- doplňuje se bod č. 14 - ZŠ, MŠ Rozpočet na rok 2022
- doplňuje se bod č. 15 - Dodatek č.3 k SoD na akci „Revitalizace vnitrobloku Mlýnská“
- doplňuje se bod č. 16 - základní škola - Žádost o čerpání prostředků z IF a převod z RF
do IF a převod z RF do IF
- doplňuje se bod č. 17 - Základní škola - Platba kroužků

Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-56-25/22
zodpovídá:
termín: IHNED (14. 12. 2022)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 12:52:59

3. Návrh na změnu ceníku SC (bod číslo 3)
Předkladatel: Dana Gerspitzerová

Projednávání bodu bylo zahájeno v 12:53:12

Důvodová zpráva
Zastupitelka paní Dana Cashinová překládá návrh na změnu ceníku Společenského centra.

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů
XXXXXXXXXXXXXXXXXX konstatuje, že v navrženém ceníku je snížení  pouze u hodinové sazby o
100 Kč/hod. Návrh dále obsahuje snížení sazby pro spolky na 10 % stanovené ceny a slevu pro
snoubence, z nichž má alespoň jeden ze snoubenců trvalý pobyt v Hrušovanech nad Jevišovkou a
obřad by byl vykonán MěÚ v Hrušovanech nad Jevišovkou.

RM návrh zastupitelky Cashinové projednala, ale nyní s úpravou ceny nesouhlasí.

Úkol: XXXXXXXXXXXXXXXXXX - odpověď paní Cashinové.

RM bere na vědomí návrh na změnu ceníku SC.

Diskuze zahájena v 12:53:12

Rada bere materiály předložené k bodu č. 3 - Návrh na změnu ceníku SC na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:08:17
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4. Záměr prodeje / zřízení věcného břemene - služebnosti pro
pozemek p.č. 4346/14 (bod číslo 4)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:08:27

Důvodová zpráva
Věc: Advokátní kancelář Heyduk a Sedláček, která zastupuje svého klienta p. XXXXXXXXXXXXXX
podala žádost na zřízení věcného břemene služebnosti cesty a stezky na pozemku p.č. 4346/14 v k.ú.
Hrušovany nad Jevišovkou. Ve své žádosti dále uvádějí, že je přijatelný i prodej pozemku. Věcné
břemeno služebnosti cesty a stezky by se zřídilo z důvodu zabezpečení přístupu na pozemek p.č.
6004, který je ve vlastnictví žadatele. Věcné břemeno se musí zřídit zároveň na pozemek p.č.
4410/53, jehož vlastníkem je soukromá osoba.

Pro zřízení věcného břemene není nutné zveřejnit záměr obce, ale metodika Ministerstva vnitra
doporučuje záměr zveřejnit s ohledem na zásadní zatížení obecního pozemku zřízením věcného
břemene.

Záměr prodeje části pozemku p.č. 4346/14 o výměře cca 65 m2 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou

Žadatel:XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 671 68 Šanov

Datum podání žádosti: 2.12.2022

Územní plán: Ds - plochy dopravní infrastruktury - silniční

Cena:

Účel: přístup na pozemek p.č. 6004 v k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou

Inženýrské sítě: vodovod, el. vedení NN (nadzemní)

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů
Gabriela Poppová nahlásila k projednávanému bodu podjatost.

XXXXXXXXX informuje,  že se jednu o pozemek, který byl v 9/2022 převeden městu od JMK v rámci
převodu pozemků.

Po projednání materiálu radní s odprodejem nesouhlasí. Starostka města navrhuje zřízení věcného
břemene služebnosti cesty, na pozemku je plánováno i vedení kanalizace.

Josef Smolík navrhuje oslovení městského právního poradce (Mgr. Nevrkla) a znalce, aby bylo
provedeno ocenění věcného břemene služebnosti cesty.

Úkol - XXXXXXXXX oslovit právního poradce a znalce na ocenění služebnosti komunikace.

Starostka města navrhuje hlasovat odročení materiálu.

Diskuze zahájena v 13:08:27

V 13:31:23 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM odročuje zřízení služebnosti cesty a stezky na pozemku p.č. 4346/14 v katastrálním
území Hrušovany nad Jevišovkou.

Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík
proti (0)
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zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-57-25/22
zodpovídá: Jan Kovář
termín: 31. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:31:57

5. Záměr prodeje části pozemku p.č. 6500/6 a části p.č. 96/1 (bod
číslo 5)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:32:07

Důvodová zpráva
Věc: Záměr prodeje části pozemků p.č. 6500/6 a 96/1 o celkové výměře cca 45 m2 vše v k.ú.
Hrušovany nad Jevišovkou.

Žadatel: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX, 671 67 Hrušovany nad Jevišovkou

Datum podání žádosti: 4.10.2022

Územní plán: Br - plochy bydlení v rodinných domech

Účel:

Cena:

Inženýrské sítě: el. vedení NN (podzemní)

Záměr prodeje byl na zasedání RM odročen z důvodu dobudování vnitrobloku Mlýnská. Část
pozemku p.č. 6500/6 o výměře cca 7m2 se nachází za oplocením, se kterým město souhlasilo. Jednou
z podmínek souhlasu bylo zažádání o odkup částí pozemků o celkové výměře cca 15 m2. Během
realizace oplocení došlo k částečné směně (pozemek p.č. 96/6 za p.č. 5958/2). Na části pozemku p.č.
6500/6 se nacházel zahradní domek, který byl během revitalizace přemístěn. Jeho umístění bylo
územně povoleno stavebním úřadem.

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů
Starostka města upozorňuje, že v lokalitě budou dále umístěny nádoby na odpad.

Radní stanovují podmínku prodeje: odkup části pozemku od města, který žadatelka dlouhodobě
užívá. Pokud žadatelka nebude s odkupem souhlasit, lze žadatelce navrhnout pronájem.

Diskuze zahájena v 13:32:07

V 13:39:55 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 6500/6 o výměře cca 7 m2 v
katastrálním území Hrušovany nad Jevišovkou.

Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-58-25/22
zodpovídá: Jan Kovář
termín: 31. 12. 2023

V 13:41:06 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "D" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje záměr pronájmu části pozemku p.č. 6500/6 a části pozemku p.č. 96/1 o
celkové výměře cca 38 m2 oba v katastrálním území Hrušovany nad Jevišovkou.

Hlasování
pro: (5) Josef Smolík, Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-59-25/22
zodpovídá: Jan Kovář
termín: 31. 12. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:42:50

6. Zázemí pro technické služby (bod číslo 18)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:48:34

Důvodová zpráva
RM byla informována o studii na vybudování zázemí pro technické služby a byl dán úkol panu
XXXXXX na poptávku projektové dokumentace.

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů

Úkol: XXXXXXXXX: zadání  vypracování projektové dokumentace.

Diskuze zahájena v 13:48:34

Rada bere materiály předložené k bodu č. 18 - Zázemí pro technické služby na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:49:10

7. Smlouva o prodeji a nákupu dřeva (bod číslo 6)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:58:36

Důvodová zpráva
Proběhlo poptávkové řízení na mýtní úmyslnou těžbu lesního porostu 1 B 8 (za lokalitou Severní I).
Celkem bylo osloveno 5 firem. Cenovou nabídku na realizaci zakázky podaly 4 firmy:

1) UNILES, a.s., IČO: 47307706, která nabídla cenu za m3 vytěženého akátového dřeva 2.305,- Kč
bez DPH. Celková cena 691.500,- Kč bez DPH.

2) ARBOTYL s.r.o., IČO: 04703146, která nabídla cenu za m3 vytěženého akátového dřeva 2.101,- Kč
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bez DPH. Celková cena 630.300,- Kč bez DPH.

3) Otta Group, s.r.o., IČO: 25539523, která nabídla cenu za m3 vytěženého akátového dřeva 1.924,-
Kč bez DPH. Celková cena 577.200,- Kč bez DPH.

4) PETRA spol. s.r.o., IČO: 46979697, která nabídla cenu za m3 vytěženého akátového dřeva 1.500,-
Kč bez DPH. Celková cena 450.000,- Kč bez DPH.

Těžba bude probíhat v lednu a únoru 2023.

Diskuze zahájena v 13:58:36

V 13:59:32 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje Smlouvu o prodeji a nákupu dřeva s firmou UNILES, a.s., sídlem Jiříkovská
913/18, 408 01 Rumburk, IČO: 47307706 na realizaci mýtní úmyslné těžby lesního
porostu 1 B 8. Cena za m3 vytěženého dřeva akátu činí 2.305,- Kč bez DPH. RM pověřuje
starostku města podpisem předmětné smlouvy.

Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-60-25/22
zodpovídá: Michal Krištof
termín: 31. 1. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:59:48

8. Odpis pohledávky (bod číslo 7)
Předkladatel: Hana Foltanova

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:00:03

Důvodová zpráva
Předkládám RM odpis pohledávky po
zemřelémXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. Dle
usnesení č.j. 13 D 545/2022-76 od JUDr. Zuzany Kellové měl zemřelý majetek nepatrné hodnoty a
dědictví bylo zastaveno. Vypravitel pohřbu, Město Znojmo, není dědicem a za dluhy neodpovídá.

Odpis nájemného ve výši 1.304 Kč za období 4/2022 a 1.304 Kč za období  5/2022.

Diskuze zahájena v 14:00:03

V 14:01:02 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Hana Foltanova") v
tomto znění:

RM schvaluje úplné odepsání pohledávkyXXXXXXXXXXXXXXXX - nájemné za období
4/2022 a 5/2022 ve výši 2.608 Kč.

Hlasování
pro: (5) Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová
proti (0)
zdržel se: (0)
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nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-61-25/22
zodpovídá: Hana Foltanova
termín: 21. 12. 2022

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:01:10

9. Žádost o vykácení stromu u hrobu (bod číslo 8)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:01:24

Důvodová zpráva
Dne 14.11.2022 byl zaslán na město Hrušovany e-mail v tomto znění:

Dobrý den, obracím se na Vás s žádostí o pokácení stromu (thuje?) na hřbitově přímo u pomníku
hrobu číslo 9. Tento již velice vzrostlý strom tam je od začátku bez mého svolení (hrobové místo si
řádně platím), takže bych očekával, že při výsadbě se alespoň někdo zmíní a bude mě informovat.
Jelikož se chystám nechat hrob zcela opravit, udělat tam místo záhonu kameninovou desku, tak mi
tento strom vadí v tom, že jeho rozsáhlý kořenový systém mi vyvrací obrubníky, tudíž by
rekonstrukce hrobu mohla také být úplně k ničemu. Tímto Vás tedy žádám o jeho pokácení, případně
o uhrazení nákladů spojených s opravou vyvráceného obrubníku kolem hrobu. A jen si dovolím
zmínit, že pokud mi budou nahrazeny výlohy spojené s opravou a i nadále mi strom bude ničit
hrobové prvky, budu o kompenzaci žádat pokaždé, co se něco na hrobě díky tomuto stromu zničí.
Tudíž bych byl radši pro jeho vykácení. Děkuji předem za odpověď.
XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX
XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

Byla provedena fotodokumentace na místě, která je přílohou. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů

V současné době byla oslovena pojišťovací společnost OK GROUP, zda by nebylo možné na opravu
hrobového místa čerpat peníze z pojistky. Čekáme na vyjádření.  Pan XXXXX byl seznámen s kroky,
které město podniká. 

Diskuze zahájena v 14:01:24

V 14:07:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje podílení se na opravě hrobu č. 9 poškozeného dřevinou na pozemku
parc.č. 706 k.ú. Hrušovany nad Jevišovkou ve výši škody způsobenou dřevinou.

Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Josef Smolík, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-62-25/22
zodpovídá: Ing. Eliška Volná
termín: 14. 12. 2022
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:07:28

10. Vodovody a kanalizace - cena vodného a stočného na rok 2023
(bod číslo 9)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:07:37

Důvodová zpráva
Dle podmínek rozhodnutí o poskytnutí dotace (i smlouvy o poskytnutí dotace) na realizaci nové ČOV
se SFŽP musíme v době finanční udržitelnosti projektu (10 let od uvedení ČOV do provozu – od
kolaudace) dodržet výši stočného uvedeného ve finanční analýze, která byla přílohou žádosti o
dotaci. Rok 2023 je poslední, kdy je nutné podmínku dodržet. Ceny ve finanční analýze jsou v cenách
roku 2008 a musí se upravit o výši inflace v následujících letech.

Předložená kalkulace cen stočného podmínky rozhodnutí splňuje. Stočné je mezi 90-100% stočného
uvedeného ve finanční analýze. Je na téměř na spodní hranici, tedy nižší již navrhnout v podstatě
nelze.

V roce 2022 bylo vodné a stočné v těchto částkách - vodné 32,50 Kč bez DPH, stočné 62,40 Kč bez
DPH.

Kalkulace zvýšení je uvedena níže. Podklad zpracoval Karel Benesch.

Hrušovany porovnání cen      

rok 2022 2023    

 Kč Kč rozdíl navýšení

 bez DPH s DPH bez
DPH s DPH bez

DPH s DPH %

        

vodné 32,5 35,75 38,2 42,02 5,7 6,27 17,54

stočné 62,4 68,64 77,05 84,76 14,65 16,115 23,48

v+s 94,9 104,39 115,25 126,775    

    celk 20,35 22,385 21,44

       

 

sociálně únosná cena (SÚC) pro vodné a stočné pro rok 2023 v JMK dle SFŽP

 149,05 Kč/m3 vč DPH     

 

Nejvyšší položky navýšení jsou elektrická energie a pachtovné dle PFO.

 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů
Tajemník města konstatuje, že od roku 2023 není nutný postup dle podmínek dotace.
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Diskuze zahájena v 14:07:37

V 14:15:32 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

ZM stanovuje cenu za vodné a cenu za stočné od 1. 1. 2023 v těchto částkách: vodné
38,20 Kč bez DPH, stočné 77,05 Kč bez DPH.

Hlasování
pro: (5) Josef Smolík, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-63-25/22
zodpovídá: Zdeněk Šalomon
termín: 31. 3. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:16:19

11. Veřejná zakázka – Obnova soustavy veřejného osvětlení_ město
Hrušovany nad Jevišovkou (bod číslo 10)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:16:30

Důvodová zpráva
RM je předkládána ke schválení výzva k podání nabídky a prokazování kvalifikace na veřejnou
zakázku na stavební práce akce „Obnova soustavy veřejného osvětlení_město Hrušovany nad
Jevišovkou“.

Předpokládaná hodnota této zakázky na stavební práce činí 3.296.327,67,- Kč bez DPH, tudíž se
jedná o zadávací řízení na veřejné zakázky malého rozsahu.

Základní požadavky na nabídku:

- požadavek alespoň na 3 reference prokazující splnění stejného nebo obdobného předmětu veřejné
zakázky ve výši ceny zakázky odpovídající 1.500.000,- Kč bez DPH, přičemž zakázka byla realizována
v posledních 5 letech.

Navržené hodnotící kritérium:

- nabídky budou hodnoceny dle jejich ekonomické výhodnosti.

Návrh komise pro otvírání obálek a hodnocení nabídek:

Ing. Eliška Volná

Michal Krištof

Ing. Zdeněk Šalomon

Náhradníci:

Ing. Věra Vráblíková ml.

Ing. Věra Vráblíková

Jan Kovář
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Návrh firem k oslovení:

PETER HAVELKA, IČO: 63437686; JAROSLAV CHÝLA, IČO: 16322932; KA-ELVOD s.r.o., IČO:
26238390; ELSPACE s.r.o., IČO: 28346629; ELEKTROMONTÁŽE ŠVÉDA s.r.o., IČO: 26918731.

Výzva včetně zadávací dokumentace a smlouva o dílo jsou přílohou materiálu. 

Diskuze zahájena v 14:16:30

V 14:17:53 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje výzvu včetně zadávací dokumentace k podání nabídky pro veřejnou
zakázku malého rozsahu na stavební práce „Obnova soustavy veřejného osvětlení_město
Hrušovany nad Jevišovkou“, seznam firem pro oslovení a složení komise pro otvírání
obálek a hodnocení nabídek.

Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-64-25/22
zodpovídá: Michal Krištof
termín: 31. 1. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:18:13

12. Nabídka Munipolis (dříve Mobilní rozhlas) (bod číslo 11)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:18:24

Důvodová zpráva
Zatím službu Mobilní rozhlas, nově Munipolis, využíváme pouze ve verzi pro krizové řízení, kterou
poskytují zdarma. Zároveň funguje zobrazování zpráv, které jsou i na webu. Plné využití služby (dle
popisu níže) je už však placenou službou, viz. nabídka níže.

MUNIPOLIS / MOBILNÍ ROZHLAS
Web: www.munipolis.cz
Adresa: MUNIPOLIS s.r.o., Londýnské náměstí 886/4, Štýřice, 639 00 Brno

Shrnutí k možnosti pořízení služby Munipolis navíc s možností propojení systému a webových
stránek vaší samosprávy.

Balíček Munipolis obsahuje:

Systém pro přímou komunikaci do telefonů občanů přes SMS, e-maily, zprávy do aplikace či hlasové
zprávy pro nevidomé nebo slabozraké či seniory

Moderní aplikaci propojenou přímo s webem Vaší samosprávy (tzn. veškeré informace z webových
obecních stránek budou zobrazeny přímo v telefonech vašich občanů) 

Cílené informování občanů (týdenní zpravodajství, výpadky a poruchy inženýrských sítí atd.) viz.
např. tyto odkazy:
https://app.mobilnirozhlas.cz/obec/archiv/219396/nahled
https://mestojilemnice.mobilnirozhlas.cz/nastenka/605266?fbclid=IwAR3QLDolrRlZr2UvPLq3XwEm
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Získání názorů občanů na důležité témata pomocí anket (příklad pár anket k náhledu BEZPEČNÝ
KOLÍN 2019, Osobnost města Krnova roku 2019, Srdcař Litoměřic 2020, Zdravotní péče ve
Varnsdorfu, Veřejná grilovací místa v Hodoníně atd.) viz. např. tyto odkazy:
https://www.mobilnirozhlas.cz/app/anketa/otazky/gVhzMvoO?testMode=1
https://www.mobilnirozhlas.cz/app/anketa/otazky/T7RLtMWJ?testMode=1
https://www.mobilnirozhlas.cz/app/anketa/otazky/Kurr04t7?testMode=1
https://www.mobilnirozhlas.cz/app/anketa/otazky/WY0XfSAY?testMode=1
https://www.mobilnirozhlas.cz/app/anketa/otazky/wnLw5Nl0?testMode=1

Možnost zapojení občanů do zvýšení čistoty a snížení poruch ve městě skrze hlášení závad a podnětů
(závady, uklídy atd.) viz. např. tyto odkazy
https://krnov.mobilnirozhlas.cz/nastenka/591269?fbclid=IwAR1C1YVb3rW0SZrbgQA8bgvve0WviXoZ
4e4avh1RLEBWDm-SNOLgwLCmYZM
https://moap.mobilnirozhlas.cz/nastenka/602886?fbclid=IwAR3ogHjymNCqEBgwylqrzXPNtYYlXYjqz
Gn-uLcaZ_9iZjeZlLfM4ZAeeaY

Covid Report - informace o vývoji epidemie na jednotlivé samosprávy a také proočkovanost v rámci
ORP, viz. odkaz: https://www.mobilnirozhlas.cz/cr-covid-report

Možnost zapojení organizací spadajících pod město - v rámci městské licence + také zvýhodněná
cena licence pro ostatní spolky

Důvěryhodný zdroj informací pro občany (občané mají jistotu zdroje informací, což u sociálních sítí
nelze zaručit)

Krátké video, které popisuje fungování celého systému Munipolis:
https://www.youtube.com/watch?v=dkb9yDRAi-g

Na odkazech (a také v příloze tohoto bodu) naleznete technickou specifikaci a důvodovou zprávu pro
zavedení služby Munipolis:
https://drive.google.com/file/d/10VpBtqebOlcohcH7zkPuAB-gEDo4sXKX/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1TF9iKiNuHZXJhk2hvXEB0Iu6TR48z8Zu/view?usp=sharing

Cena licence je 4490 Kč/měsíčně bez DPH.

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů
Radní dále projednávají pořízení komunikační techniky pro účely jednání ZM a RM, případně využití
při online školení zaměstnanců. Shodují se pořídit techniku v max. hodnotě 5.000 Kč/ks, v počtu 15
ks.

Diskuze zahájena v 14:18:24

V 14:36:24 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje pořízení služby Munipolis od společnosti MUNIPOLIS s.r.o., Londýnské
náměstí 886/4, Štýřice, 639 00 Brno za cenu 4490 Kč/měsíčně bez DPH.

Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-65-25/22
zodpovídá: Zdeněk Šalomon
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termín: 28. 2. 2023

V 14:38:45 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje nákup komunikační techniky pro jednání zastupitelstva max. do ceny 5000
Kč bez DPH/kus.

Hlasování
pro: (5) Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-66-25/22
zodpovídá: Zdeněk Šalomon
termín: 28. 2. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:38:53

13. Nabídka úpravy webových stránek bazénu (bod číslo 12)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:39:15

Důvodová zpráva
Nynější webové stránky bazénu neodpovídají dnešním požadavkům na webové stránky veřejných
institucí a služeb (responzivní design, čitelnost, přehlednost, apod.). Jsou založeny na zdarma
dostupném redakčním systému Joomla a jsou výsledkem práce zaměstance úřadu, což v době jejich
zřízení postačovalo. Nyní však už jsou stránky technologicky zastaralé.

Předmětem bodu je tak vytvoření nových webových stránek bazénu. V příloze je tak předkládána
nabídka společnosti 4WORKS Solutions s.r.o.Poděbradská 24,190 00 Praha 9 na zřízení nových
webových stránek v úhrnné hodnotě 43.400,- Kč bez DPH + roční provoz 1750,- Kč/rok

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů
Místostarostka navrhuje zvážení jiných možností na inovaci webových stránek bazénu, případně
sportovní haly i knihovny. A dále navrhuje větší propagaci služeb.

Diskuze zahájena v 14:39:15

V 14:48:54 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje nabídku společnosti 4WORKS Solutions s.r.o.Poděbradská 24,190
00 Praha 9 na zřízení nových webových stránek krytého bazénu v hodnotě 43.400,- Kč
bez DPH.

Hlasování
pro: (1) Josef Smolík
proti (3) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Jiří Strnad
zdržel se: (1) Ing. Věra Vráblíková
nehlasoval: (0)
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Návrh nebyl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:49:19

14. Dodatek č.6 ke SoD na akci ,,Lokalita výstavby RD – Severní II.,
Hrušovany nad Jevišovkou“ (bod číslo 13)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:49:36

Důvodová zpráva
RM je předkládán k projednání dodatek č.6 ke SoD k akci „Lokalita výstavby RD - Severní II.,
Hrušovany nad Jevišovkou“. Dodatek řeší navýšení ceny díla o 25.141,81,- Kč bez DPH. Celková cena
díla bude tedy 16.670.227,26,- Kč bez DPH. Přílohou materiálu je návrh dodatku č.6 a změnový
rozpočet objektu komunikace.

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů
Radní jsou informováni o navýšení díla o cca 25.000 Kč - vícepráce na komunikaci. Starostka města
vysvětluje, že se jedná o výměnu obrubníků u osmi řadových domů, za snížené obrubníky. Dále
proběhla výměna poničených obrubníků, které byly poničeny nákladními automobily při výstavbě RD
v lokalitě.

Diskuze zahájena v 14:49:36

V 14:51:57 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje Dodatek č.6 ke SoD k akci „Lokalita výstavby RD – Severní II., Hrušovany
nad Jevišovkou“ s firmou FIRESTA-Fišer, rekonstrukce, stavby a.s., IČO: 25317628,
sídlem Mlýnská 388/68, 602 00 Brno. RM pověřuje starostku města podpisem
předmětného dodatku.

Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-67-25/22
zodpovídá: Michal Krištof
termín: 31. 1. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:52:05

15. ZŠ, MŠ Rozpočet na rok 2022 (bod číslo 14)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:52:45

Důvodová zpráva
Předkládám RM návrh na rok 2023:

- Základní škola, Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvková organizace, IČO: 75024039.
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- Mateřská škola, Hrušovany nad Jevišovkou, okres Znojmo, příspěvková organizace, IČO: 75024047.

Přílohy: 

ZŠ a MŠ návrh Rozpočtu na rok 2023. Návrh Rozpočtu na rok 2023 je řádně vyvěšen na webu obou
PO (MŠ zveřejnila návrh Rozpočtu 11. 11. 2022, ZŠ zveřejnila návrh Rozpočtu 5. 11. 2022).

název provozní příspěvek 2022 návrh provozního přísp. 2023

ZŠ, Hrušovany n. J. PO 3.600.000 Kč 4.297.000 Kč

MŠ, Hrušovany n. J. PO 1.300.000 Kč 1.598.500 Kč

závazný ukazatel 4.900.000 Kč 5.895.500 Kč

Diskuze zahájena v 14:52:45

V 15:00:20 odešel Ing. Věra Vráblíková, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Ing. Věra Vráblíková

V 15:01:46 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje Rozpočet na rok 2023 Základní škole, Hrušovany nad Jevišovkou, okres
Znojmo, příspěvková organizace, IČO: 75024039, tak jak byl zveřejněn, včetně úpravy
provozní dotace od zřizovatele.

Hlasování
pro: (4) Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-68-25/22
zodpovídá: Věra Vráblíková
termín: 28. 2. 2023

V 15:02:10 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje Rozpočet na rok 2023 Mateřské škole, Hrušovany nad Jevišovkou, okres
Znojmo, příspěvková organizace, IČO: 75024047, tak jak byl zveřejněn, včetně úpravy
provozní dotace od zřizovatele.

Hlasování
pro: (4) Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-69-25/22
zodpovídá: Věra Vráblíková
termín: 28. 2. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:02:20

16. Dodatek č.3 k SoD na akci „Revitalizace vnitrobloku Mlýnská“
(bod číslo 15)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:02:57

Důvodová zpráva
RM je předkládán k projednání dodatek č.3 k SoD k akci „Revitalizace vnitrobloku Mlýnská“.
Dodatek řeší snížení ceny díla. Celková cena díla bude tedy 30 888 638,40 Kč bez DPH. Přílohou
materiálu je návrh dodatku č.3 a změnový rozpočet.

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů
Tajemník MěÚ informuje, že celková úspora za dílo činní cca 120.000 Kč.

Radním je navržena ke zvážení možnost odprodeje parkovacích míst.

Diskuze zahájena v 15:02:57

V 15:09:23 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje Dodatek č.3 ke SoD k akci „Revitalizace vnitrobloku Mlýnská“ s firmou
FIRESTA-Fišer, rekonstrukce, stavby a.s., IČO: 25317628, sídlem Mlýnská 388/68, 602
00 Brno. RM pověřuje starostku města podpisem předmětného dodatku.

Hlasování
pro: (4) Gabriela Poppová, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-70-25/22
zodpovídá: Michal Krištof
termín: 31. 1. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:10:40

17. základní škola - Žádost o čerpání prostředků z IF a převod z RF
do IF (bod číslo 16)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:15:23

Důvodová zpráva
Žádost o povolení čerpání prostředků investičního fondu

Žádáme o povolení čerpání částky 50 000 Kč z investičního fondu na pokrytí nákladů nutných
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k zakoupení plynové pánve. Cena pánve je 87 968 Kč, montáž a demontáž 6 800 Kč, vše bez DPH
(příloha).

Současně žádáme o souhlas k převodu 70 000 Kč z RF do IF, jako doplatku výše uvedené částky.

Po vyhotovení posudku na stávající nefunkční pánev není její oprava rentabilní, vzhledem k jejímu
poškození a stáří.

Diskuze zahájena v 15:15:23

V 15:16:30 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje žádost o povolení čerpání prostředků z investičního fondu ve výši 50 000
Kč.

RM schvaluje žádost o povolení převodu prostředků z RF ve výši 70 000 Kč do IF.

Hlasování
pro: (4) Gabriela Poppová, Josef Smolík, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-71-25/22
zodpovídá: Zdeněk Šalomon
termín: 28. 2. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:16:40

18. Základní škola - Platba kroužků (bod číslo 17)
Předkladatel: Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:16:50

Důvodová zpráva
Žádám o zvýšení platby za účast v zájmovém kroužku a to ze 100 Kč na 200–300 Kč za pololetí.

Stanovená částka 100 Kč nepokrývá ani v minimální míře nároky na provoz kroužku. Jedná se
v současnosti o 100 Kč na pololetí, což je 20 Kč na měsíc a částku 5 Kč za hodinu zájmové činnosti.

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů
Radní se shodují, po dohodě s ředitelkou školy, na částce 300 Kč/pol./kroužek, u keramického
kroužku 500 Kč/pol./dítě, a to od 1. 2. 2023. Dále bude na dalším jednání RM dořešena sazba za
keramiku pro dospělé.

RŮZNÉ

Josef Smolík hovoří o Stavební komisi, sděluje, že byl osloven Ing.XXXXXXXX, který odmítl členství v
komisi, pan XXXXX si vyžádal čas na rozmyšlení. Ing. Šedivý se vyjádří dle náplně.

Místostarostka informuje, že již podnikla kroky a byl osloven znalec na I. etapu rekonstrukce krovu
na zámku. Znalec naznal, že zaslané dokumenty jsou v pořádku, problematiku blíže prostuduje a
radní budou o průběhu informováni.

Diskuze zahájena v 15:16:50
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V 15:36:12 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeněk Šalomon") v
tomto znění:

RM schvaluje navýšení platby za účast v zájmovém školním kroužku na 300 Kč/pololetí a
v keramické kroužku na 500 Kč/pololetí/dítě s platností od 2. pololetí (od 1.2.2023).

Hlasování
pro: (4) Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Gabriela Poppová, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-72-25/22
zodpovídá: Zdeněk Šalomon
termín: 28. 2. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:36:20

Jednání ukončeno 14.12.2022 v 16:01:37
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Ověřeno ověřovateli:

1)   22. 12. 2022 12:22 Ing. Eliška Volná   

2)   22. 12. 2022 09:32 Ing. Věra Vráblíková   

 

Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
  

Místostarosta(ka):
  

22. 12. 2022 vygeneroval systém Usnesení.cz © 2015 - 2022

http://www.usneseni.cz/

